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Referat fra bestyrelsesmøde den 01. juli 2024 kl. 09.00 
hos Tove 

 
 

Deltagere:  
Tove, Claus og Bente 
 
 

DAGSORDEN REFERAT 

1. Godkendelse af referat fra den 13. 
maj 2024 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveret i 
protokollen 

2. Orientering - siden sidst • 2 indflytninger 

• Lys ved affaldsstation 1 er blevet opsat. 
Lyset tændes/slukkes samtidigt med den 
øvrige udendørs belysning i afdelingen.  

• En flok viceværter har været i afdelingen 
og gjort bedene rent 2 gange i løbet af 
maj – juni. Det var stærkt tiltrængt. 

• En del affaldssække med hækaffald er 
blevet sat af udenfor 
haveaffaldscontaineren, og ikke tømt ind 
i containeren.  Vi har opfordret via 
opslag på Facebook og i udhængsskabet 
at få bragt dette i orden – men intet er 
sket efterfølgende. 

• Haveaffald er endnu engang observeret 
anbragt i storskraldsrummet – hvor det 
slet ikke hører til.   

 
16. Maj - Tove havde møde med Bruno, 
FællesBo’s økonomichef, vdr.  elektroniske 
bilag. 
 
29. Maj – afdelingsbestyrelsen havde møde 
med Nortec og Martin 
 
15. – 16 juni - Kursusweekend. Tove og Bente 
deltog.  En meget god og inspirerende weekend 
med emner og oplæg angående fremtidens 
beboersammensætning samt grønne 
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naboskaber.  Ekskursion til Banebyen i Viborg 
for at se på deres senior boliger med fælleshus 
og orangeri!  
 
26. juni – viceværter mødt talstærkt frem til 
hækklipning på udvendig side efter afdelingens 
regler. 
 
 
 

3. Helhedsplanen – status efter 1-års 
gennemgangen. 

 

•  SKRÅVINDUER Nogle er blevet rettet 
Resten afventer stadig.  

• VINDUER, ridsede Afventer stadig.      

• BLIKKENSLAGER Diverse konstaterede 
fejl vedr. Tagrender. Afventer stadig. 

• GAVLE. Der mangler stadig eftermaling 
af en enkelt. Skal ske, når vejret tillader 
det.  
 

 Vi presser stadig på, for at få tingene gjort 
færdige - men det tager åbenbart lang tid. 

4. Afdelingsmøde 2024 Forberedelse af punkter og forslag samt 
udarbejdelser af bestyrelsens beretning vil ske 
løbende i juli/august. 

5. Bestyrelsesarbejdet 2024 – 
planlægning fortsat (se emner i 
referat fra april-mødet) 

Status uændret. Arbejder videre efter 
afdelingsmødet.  

6. Gennemgang af aktivitetsskemaet  Vi gennemgik skemaet kombineret med en 
runde i afdelingen for at se om der var 
overensstemmelse mellem de skemalagte 
arbejder (for viceværter og FællesBo adm.) og 
de udførte arbejder.  
Afvigelser noteret til senere drøftelse med de 
pågældende.  

7. Eventuelt  Talte om det var muligt med sommerferie i 
afdelingsbestyrelsens arbejde. Det er ikke 
muligt at holde 100% fri. 

8. Næste møde - eventuelle punkter 
hertil 

7. August kl. 13.30 hos Tove.  
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HUSK kalender ☺ 

 


